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Αθήνα, 06-06-2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

    

Της:               ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ, Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό  Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ:  «Σχετικά με τις καθυστερήσεις στο πρόγραμμα οικονομικής 

ενίσχυσης  ΙΚΥ-ΕΚΟ»  

 
Κύριε Υπουργέ, 

 

Το πρόγραμμα οικονομικής ενίσχυσης  ΙΚΥ-ΕΚΟ, επιβραβεύει τους εξαιρετικά 

επιμελείς φοιτητές και φοιτήτριες οι οποίοι ανήκουν σε ευπαθείς κοινωνικές ομάδες. Οι 

υποτροφίες αυτές είναι μια ανάσα για τους φοιτητές και τις οικογένειες τους καθώς 

χορηγούν 6.000€ ετησίως στους ωφελούμενους φοιτητές ΑΕΙ εκτός του Τόπου 

Μόνιμης Κατοικίας και 3.600€ στους ωφελούμενους φοιτητές σε ΑΕΙ στον Τόπο 

Μόνιμης Κατοικίας τους. Έτσι, είναι σαφές πως για τους 3.000 ωφελούμενοyς, η 

υποστήριξη αυτή είναι ύψιστης σημασίας ώστε να ανταπεξέλθουν στο υψηλό κόστος 

διαβίωσης. 

 

Το ακαδημαϊκό έτος 2020-2021, οι υπότροφοι έλαβαν τα χρήματα τους το φθινόπωρο 

του 2023. Παρά τα όποια προβλήματα, το ποσό μοιράστηκε στους φοιτητές. Ωστόσο 

στις 20/05/2024 δεν είχε γίνει ακόμη προκήρυξη για τις υποτροφίες ή κάποια επίσημη 

ανακοίνωση. Μετά από τηλεφωνική επικοινωνία από πρωτοβουλία των δυνητικών 

δικαιούχων στις αρχές του έτους, η γραμματεία του ΙΚΥ τους πρότεινε να 

τηλεφωνήσουν μετά το Πάσχα, όπως και έγινε. Δυστυχώς οι δυνητικοί δικαιούχοι 
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προγράμματος υποτροφιών ΙΚΥ-ΕΚΟ μετά από αυτή την επικοινωνία 

πληροφορήθηκαν ότι όχι μόνο το πρόγραμμα θα καθυστερήσει περαιτέρω αλλά το 

πιθανότερο είναι να χαθούν εξ ολοκλήρου τα ακαδημαϊκά έτη 2021-2022 και 2022-

2023 στερώντας αυτό το βοήθημα από φοιτητές που το έχουν ανάγκη και τους 

πρότειναν να επικοινωνήσουν ξανά τον επόμενο μήνα, δηλαδή, 6 μήνες μετά από την 

ενδεικτική ημερομηνία υποβολής αιτήσεων. 

 

Όπως γίνεται κατανοητό η κατάσταση αυτή έχει φέρει δυσάρεστες συνέπειες στους 

δικαιούχους. Πολλοί φοιτητές, ιδιαιτέρως όσοι φοιτούν εκτός του τόπου μόνιμης 

κατοικίας θα δυσκολευτούν να ανταπεξέλθουν στα έξοδα τους. Ως αποτέλεσμα, μερίδα 

σπουδαστών θα αναγκαστεί να εργαστεί παράλληλα με τη φοίτηση τους, βάζοντας την 

σε δεύτερη μοίρα. Παράλληλα, φοιτητές εργαστηριακών σχολών που δεν έχουν την 

δυνατότητα να εργαστούν παράλληλα θα φτάσουν στο σημείο να διακόψουν τις 

σπουδές τους. Καθίσταται σαφές πως η παράλειψη αυτών των δυο ετών θα είναι 

μεγάλο πλήγμα και θα ωθήσει αριστούχους φοιτητές να παραμελήσουν τις σπουδές 

τους και να βρουν νέες διεξόδους. Τέλος, όλη αυτή η κατάσταση προσβάλλει και 

υποτιμάει τις προσπάθειες που έχουν καταβάλλει όλα αυτά τα χρόνια. 

 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Αληθεύει ότι δεν θα δοθούν προπτυχιακές υποτροφίες για τα ακαδημαϊκά έτη 

2021-2022 και 2022-2023 και αν ναι, για ποιους λόγους;  

2. Για ποιους λόγους το Ίδρυμα Κρατικών Υποτροφιών δεν ενημερώνει, τους 

δυνητικά δικαιούχους του προγράμματος, όπως έχει την υποχρέωση να κάνει, 

μέσω των ιστοσελίδων του;   

3. Σκοπεύετε να παρέμβετε, ώστε οι υποτροφίες που αποσκοπούν στην ενίσχυση 

και υποστήριξη της έγκαιρης ολοκλήρωσης των σπουδών των επιμελών 

φοιτητριών και φοιτητών, πολύ περισσότερο αυτών που διαθέτουν χαμηλά 

εισοδήματα, καθώς και στη διασφάλιση της ισότιμης συμμετοχής στην 

Τριτοβάθμια Εκπαίδευση των ΑΜΕΑ και των ατόμων που ανήκουν σε Ευπαθείς 

και άλλες Κοινωνικές Ομάδες συνεχιστούν απρόσκοπτα;  
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Η Ερωτώσα Βουλευτής 
 
 
 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 

 




